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        Bolków, dnia 27 sierpnia 2024r.  

RM.0002.5.2024 

 

Rada Miejska  

w Bolkowie  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych przez niego  

w okresie międzysesyjnym, w tym o złożonych interpelacjach i zapytaniach przez radnych  

do Burmistrza oraz złożonej korespondencji za okres od 28 czerwca 2024 r. do 27 sierpnia 

2024 r. 

Przewodniczący Rady informuje, że:  

- uchwały podjęte na III Sesji Rady Miejskiej w Bolkowie zostały w dniu 5 lipca 2024 r. 
przekazane do nadzoru Wojewody Dolnośląskiego, do Regionalnej Izby Obrachunkowej,  
5 uchwał przesłano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego, 
uchwały przekazano również do publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej oraz do 
Burmistrza Bolkowa, który poinformował o sposobie ich realizacji; 

-  uchwały podjęte na IV Sesji Rady Miejskiej w Bolkowie zostały w dniu 23 lipca 2024 r. 
przekazane do nadzoru Wojewody Dolnośląskiego, do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
uchwały przekazano do publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej oraz do Burmistrza 
Bolkowa, który poinformował o sposobie ich realizacji; 

- protokół z III Sesji Rady Miejskiej w Bolkowie został sporządzony i udostępniony radnym  
do zapoznania w Biuletynie Informacji Publicznej oraz został przekazany do Burmistrza 
Bolkowa. Uwag do protokołu nie zgłoszono; 

- protokół z IV Sesji Rady Miejskiej w Bolkowie został sporządzony i udostępniony radnym  
do zapoznania w Biuletynie Informacji Publicznej oraz został przekazany do Burmistrza 
Bolkowa. Uwag do protokołu nie zgłoszono; 

Przewodniczący Rady informuje, że w okresie międzysesyjnym: 

- 29 czerwca 2024 r. Przewodniczący Rady brał udział w Festynie Rodzinnym w Sadach,  

- 11 lipca 2024 r. Przewodniczący Rady brał udział w zebraniu z Inwestorem w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego 
elektrowni słonecznej w Sadach Górnych, które odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego w Bolkowie, 

- 11-14 lipca 2024 r. Przewodniczący Rady brał udział w Festiwalu Castle Party w Bolkowie, 

- 1 sierpnia 2024 r. Przewodniczący Rady brał udział w uroczystym złożeniu wiązanek  
z kwiatami z okazji 80 rocznicy Powstania Warszawskiego, 

- 17.08.2024 Przewodniczący Rady uczestniczył w Dożynkach Wiejskich w Sadach Górnych,  

- 24.08.2024 Przewodniczący Rady uczestniczył w Dożynkach Wiejskich w Wolbromku. 

 



2 
 

Do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

1) w dniu 2 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Jerzego Łęgosza 

dotycząca przywrócenia do użytkowania stawu położonego w Bolkowie, przy skrzyżowaniu 

ulic Kościuszki, Żeromskiego, Demokratycznej i Widokowej, która została przekazana do 

Burmistrza Bolkowa pismem RM.0003.14.2024 z dnia 2 lipca 2024 roku. Burmistrz Bolkowa 

pismem nr GOŚ.6332.1.2024 z dnia 11 lipca 2024 roku złożył do Biura Rady odpowiedź na 

powyższą interpelację; 

2) w dniu 2 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Jerzego Łęgosza 

dotycząca wysłania zapytania do Marszałka Województwa Dolnośląskiego odnośnie 

planów inwestycyjnych linii kolejowej przebiegającej przez teren Gminy Bolków, która 

została przekazana do Burmistrza Bolkowa pismem RM.0003.15.2024 z dnia 2 lipca 2024 

roku. Burmistrz Bolkowa pismem nr ID.0147.40.2024 z dnia 16 lipca 2024 roku przekazał 

interpelację do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu; 

3) w dniu 2 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnej Aleksandry 

Korendał dotycząca interwencji w sprawie drogi w Sadach Górnych zdewastowanej przez 

firmę PORR przy budowie drogi S3, która została przekazana do Burmistrza Bolkowa 

pismem RM.0003.16.2024 z dnia 2 lipca 2024 roku. Burmistrz Bolkowa pismem nr 

ID.7226.73.2024 z dnia 10 lipca 2024 roku złożył do Biura Rady odpowiedź na powyższą 

interpelację; 

4) w dniu 4 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Marka Janasa 

dotycząca zabezpieczenia nawierzchni mostu w miejscowości Wierzchosławice 

umożliwiającego przejazd do posesji nr 26,26A i 27, która została przekazana do 

Burmistrza Bolkowa pismem RM.0003.17.2024 z dnia 5 lipca 2024 roku. Burmistrz Bolkowa 

pismem nr ID.7226.76.2024 z dnia 16 lipca 2024 roku złożył do Biura Rady odpowiedź na 

powyższą interpelację; 

5) w dniu 4 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęło zaproszenie na spotkanie z Inwestorem  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego elektrowni słonecznej w Sadach Górnych; 

6) w dniu 5 lipca 2024 r. do Biura Rady do wiadomości wpłynęło pismo p.o. Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. II Armii Wojska Polskiego w Bolkowie z prośbą o uruchomienie w roku 

szkolnym 2024/2025 5-tego oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Bolkowie; 

7) w dniu 5 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynął wniosek mieszkańca Pana Adama Gibały  

w sprawie udzielenia głosu na lipcowej lub sierpniowej Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady odpowiedział mieszkańcowi pismem na RM.0004.163.2024 z dn.24 

lipca 2024 r.; 

8) w dniu 8 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynął wniosek mieszkańca Pana Adama Gibały  

z prośbą o przesłanie protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dn. 28.06.2024 r. oraz Raportu  

o stanie Gminy. Przewodniczący Rady odpowiedział mieszkańcowi pismem na 

RM.0004.164.2024 z dn.24 lipca 2024 r.; 

9) w dniu 10 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęła odpowiedź mieszkańca Pana Bogusława 

Krukowskiego na pisma RM.0004.160.2024, RM.0004.161.2024 z dn. 25.06.2024r. 

Przewodniczący Rady odpowiedział mieszkańcowi pismem nr RM.0004.162.2024  

z dn. 24.07.2024 r.; 
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10) w dniu 12 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynął Raport Burmistrza Bolkowa z realizacji zadań 

w latach 2022-2023 zawartych w Programie Ochrony Środowiska dla Gminy Bolków na lata 

2022-2025 z perspektywą do 2029 r.; 

11) w dniu 15 lipca 2024r. do Biura Rady został złożony wniosek Burmistrza Bolkowa 
o zwołanie IV sesji Rady Miejskiej w Bolkowie; 

12) w dniu 18 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Roberta 

Kałużnego dotycząca postawienia wiat przystankowych i doświetlenia przystanków 

lampami ulicznymi, która została przekazana do Burmistrza Bolkowa pismem 

RM.0003.18.2024 z dnia 23 lipca 2024 roku. Burmistrz Bolkowa pismem nr 

ID.7226.87.2024 z dnia 29 lipca 2024 roku złożył do Biura Rady odpowiedź na powyższą 

interpelację; 

13) w dniu 23 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęła propozycja Burmistrza Bolkowa w sprawie 

nowych stawek opłat za odpady komunalne. Propozycja została przekazana w materiałach 

na wszystkie komisje; 

14) w dniu 24 lipca 2024 r. do Biura Rady do wiadomości wpłynęło wezwanie do zapłaty 

Fundacji KGHM Polska Miedź do Centrum Medycznego w Bolkowie. Pismo zostało 

przekazane w materiałach na wszystkie komisje; 

15) w dniu 25 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęła odpowiedź Dyrektor Centrum Kulturalno-

Bibliotecznego Gminy Bolków na pisma RM.0004.160.2024 i RM.0004.161.2024; 

16) w dniu 30 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęła informacja ze Szkoły Podstawowej im. 

Podróżników i Odkrywców w Kaczorowie o przygotowaniu do rozpoczęcia roku szkolnego 

2024/2025. Informacja została przekazana na Komisję Oświaty, Kultury i Sportu; 

17) w dniu 30 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Bartosza Klimka 

dotycząca ujęcia w budżecie Gminy Bolków na 2025 rok środków finansowych na remont 

drogi dojazdowej do boiska sportowego w Wolbromku znajdującej się na działce gminnej 

459/6, która została przekazana do Burmistrza Bolkowa pismem RM.0003.20.2024 z dnia 

30 lipca 2024 roku; 

18) w dniu 30 lipca 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Bartosza Klimka 

dotycząca poparcia konieczności remontu drogi powiatowej w Świnach i Wolbromku oraz 

przesłania prośby do Powiatu Jaworskiego o ujęcie środków finansowych na dokumentację 

projektową w budżecie na 2025 rok, która została przekazana do Burmistrza Bolkowa 

pismem RM.0003.21.2024 z dnia 30 lipca 2024 roku; 

19) w dniu 30 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęło pismo radnego Bartosza Klimka z prośbą  

o wyróżnienie na najbliższej Sesji Rady Miejskiej młodej mieszkanki Wolbromka za 

zaangażowanie w prowadzeniu nieodpłatnych zajęć tanecznych dla dzieci z gminy Bolków, 

Przewodniczący Rady przychylił się do prośby, którą przekazał do Burmistrza Bolkowa 

pismem RM.0004.164.2024 z dnia 31 lipca 2024 roku; 

20) w dniu 30 lipca 2024 r. do Biura Rady wpłynęła odpowiedź mieszkańca Pana Adama Gibały 

na pismo RM.0004.163.2024 z dn. 24.07.2024r.; 

21) w dniu 2 sierpnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęła informacja dot. Dochodów i wydatków 

na cele zagospodarowania przestrzennego i zadania z zakresu geodezji i kartografii za 2023 

rok. Materiały zostały przekazane na Komisję Rewizyjną; 
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22) w dniu 2 sierpnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęła informacja Dyrektor Centrum Kulturalno-

Bibliotecznego Gminy Bolków na temat działalności CKB za I półrocze 2024 r. Materiały 

zostały przekazane na Sesję oraz wrześniowe posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu; 

23) w dniu 8 sierpnia do Biura Rady wpłynęła prośba Komendy Powiatowej Policji o wparcie 

finansowe na zakup pojazdu służbowego 

24) w dniu 9 sierpnia do Biura Rady wpłynęło zawiadomienie od Starosty Jaworskiego dot. 

przekazaniem skargi wg. właściwości do Rady Miejskiej w Bolkowie, 

25) w dniu 13 sierpnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęło zaproszenie do udziału w Gminnych 

Zawodach Strażackich; 

26) w dniu 19 sierpnia 2024 r. do Biura Rady zostało przekazane pismo od p. Adama Gibały  

prośbą o przekazanie protokołów z zebrań radnych z mieszkańcami Bolkowa i podziału 

podwórka ul. Młynarska, które zostało przekazane wg właściwości do Burmistrza Bolkowa 

pismem nr RM.0004.170.2024 z dn. 26.08.2024 r.; 

27) w dniu 26 sierpnia 2024 r. do Biura Rady została złożona interpelacja radnego Dariusza 

Żuka dotycząca weryfikacji stanu drzew oraz wystających gałęzi na drodze powiatowej nr 

2833D w Wierzchosławicach, która została przekazana do Burmistrza Bolkowa pismem 

RM.0003.22.2024 z dnia 26 sierpnia 2024 roku; 

28) w dniu 26 sierpnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęła Autopoprawka do projektu uchwały  

w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bolków na 

lata 2024-2033; 

29) w dniu 26 sierpnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęła Autopoprawka do projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Bolków na 2024 rok. 

Ponadto złożone zostały projekty uchwał będące przedmiotem dzisiejszych obrad. 

Po zgromadzeniu materiałów będących przedmiotem dzisiejszej sesji zwołano V Sesję Rady 

Miejskiej w Bolkowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

 


